
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 07.11.2024 (štvrtok),                 

v čase od 16.30 h do 18.00 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Ivica Čertíková, Mgr. Július Gális   

 

neprítomná:            Ing. Natália Svítková 

 

zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza - ospravedlnená 

 

Iní prítomní:   obyvateľ sídliska Píly   

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Požiadavky obyvateľov  

3. Vyjadrenie k žiadostiam 

4. Rôzne 

5. Záver  

 

K bodu 1: 

 

Predseda VVO č. 2, Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

Na zasadnutie VVO 2 sa opätovne dostavil Ing. J. Karas vo veci riešenia situácie bytového 

domu  so súpisným č. II 124 na Nám. J.C. Hronského - opakovaná žiadosť obyvateľov domu 

o riešenie situácie s vytápaním pivničných priestorov, nakoľko sa situácia  stále nezmenila.  

Obyvatelia bytového domu prostredníctvom svojho zástupcu  odovzdali na MsÚ Znalecký 

posudok k uvedenému problému. Vedúca  Odboru stavebného poriadku, výstavby a 

životného prostredia MsÚ Ing. A. Nikmonová na spoločnom stretnutí vyjadrila názor, že 

zatekanie pivničných priestorov spôsobuje pokazená hydroizolácia a nie sklon 

zrekonštruovaného Námestia J. C. Hronského. 

Spoločenstvo vlastníkov bytov v uvedenom bytovom dome sa preto rozhodlo financovať 

z fondu opráv okrem Znaleckého posudku aj obnovenie hydroizolácie. Pri vybagrovaní 

okolia domu v súvislosti s opravou hydroizolácie by bolo vhodné riešiť aj zatekanie 

spôsobované  podľa názoru obyvateľov bytového domu práve sklonom plochy Námestia 

J.C. Hronského, ku ktorému došlo pri jeho poslednej rozsiahlej rekonštrukcii. 
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Prítomní poslanci VVO 2  zdieľajú rovnaký názor ako obyvatelia domu so súpisným číslom 

II 124,  že zatekanie pivníc, ktoré bolo zdokumentované, je dôsledkom zvýšenia sklonu 

plochy námestia po rekonštrukcii. 

Odporúčajú podľa možnosti riešiť problém vybudovaním zberného rigolu na dažďovú vodu 

na chodníku v bezprostrednej blízkosti bytového domu. 

SMMP, s.r.o., pri realizácii rekonštrukcie tržnice na Trhovej ulici čiastočne vyrieši  aj  odtok 

dažďovej vody smerom od hotela Magura k tržnici. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 4   Za: 0  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

K bodu 3: 

Právna kancelária MsÚ ani iné útvary MsÚ nedoručili VVO 2 materiály na prerokovanie.  

K bodu 4: 

 I. Čertíková  informovala prítomných kolegov poslancov o účasti na spoločnej porade 

predsedov VVO, ktorá sa konala 15.10.2024, kde zastupovala predsedu VVO 2 Ing. Ľ. 

Jelačiča. 

Z podnetov VVO 2, ktoré boli predmetom rokovaní VVO 2 a boli uvedené ako požiadavky 

v zápisniciach VVO sa na spoločnom rokovaní  informovala na : 

a) možnosť riešenia protišmykovej ochrany na moste na Gorazdovom nábreží; 

( nevyhovené požiadavke); 

b) stav vo vybavovaní žiadostí majiteľov garáží na Ul. A. Stodolu;  

( pozastavené riešenie žiadostí, nakoľko majitelia dotknutých garáži nevedia doložiť 

listy vlastníctva, ani kúpno-predajné zmluvy); 

c) náhrada výdavkov ZŠ na UL.S. Chalupku vo výške 18.000 € na úhradu havarijného 

stavu kanalizácie; 

(mesto náklady na rekonštrukciu kanalizácie nebude refundovať ani inak nahrádzať); 

d)  možnosť  budovania parkovacích státí z plastových zatrávňovačov; 

( tento spôsob riešenia parkovania nie je v súlade s územným plánom). 

Členovia VVO 2 zobrali informácie z porady predsedov VVO konanej 15.10.2024 na 

vedomie. 

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 4   Za: 0  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

  

H. Dadíková upozornila na požiadavku obyvateľov týkajúcu sa časového zapínania   

semaforov na križovatkách  v jednotlivých lokalitách mesta ( pri Športovej hale – Bojnická 

cesta, Ul. Matice slovenskej – vstup o mesta od Novák, na Košovskej ceste – pri Carpathii). 
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Požiadavka smeruje k dlhšiemu  času vypínania ( t. č. 19.00 h), teda minimálne do 20.00, 

nakoľko večer vzniká množstvo zbytočných kolízií z dôvodu nefunkčnosti semaforov. 

Požiadavku na predĺženie funkčnosti svetelnej signalizácie odporúča smerovať z MsÚ na 

správcu VO – TSMPD, s.r.o. 

3)Predseda VVO 2 Ing. Ľ. Jelačič navrhol, aby sa zo zostávajúcich finančných prostriedkov 

z operatívny VVO 2 zakúpili lavičky pre potreby VVO 2.  

Hlasovanie VVO 2: 

Prítomní: 4   Za: 0  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

  

K bodu 5: 

 

Ing. Ľ. Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. Na záver požiadal H. Dadíkovú o účasť na najbližšej porade predsedov VVO 2, 

ktorá sa bude konať utorok 12. novembra 2024 o 09.00 h v zasadačke prednostu MsÚ. 

 

 

Prievidza  08. novembra 2024 

Zapísala: H. Dadíková, podpredsedníčka VVO 2 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

          predseda VVO 2 


